

Tid: 29.01.2025, kl 18.00

Sted: UiA

Deltakere: Morten Kuvik, Anders Rasmussen, Tore Næss, Simen Rasmussen og Tonje Terkelsen

Fraværende: Markus Egeland, Renate Andersen, Kristian Verdich

Kontaktinfo styret:

Tore Næss: tlf. 40043237 mail: tore.h.nass1@gmail.com

Simen Rasmussen: tlf. 47757407 mail: simen.ras@gmail.com

Renate Andersen: tlf. 95043021 mail: ren-an@online.no

Morten Kuvik: tlf. 90851162 mail: mkuvik@gmail.com

Markus Egeland tlf: 95290918 markus.egeland@omexom.com

Tonje Terkelsen, tfl. 45484069, mail: tonjeterkelsen@hotmail.com

Anders Rasmussen tlf 95119023 mail: byggrasmussen@gmail.com

Informasjonssaker:

Sak 1 – Leder informerer

Sak 2 – Kommende styremøter og plan for styret

Info er tilgjengelig på nettsiden. Møte 5. mars utgår

Sak 3 – Oppfølging saker fra forrige styremøte

Det nye buldreanlegget på NÅ padel kvalifiserer ikke til tippemidler siden klubben ikke eier bygningsmassen (fylkeskommunen sa nei). Det kvalifiserer likevel til momsfradrag.

Sak 4 – HMS

Sikkerhetssjekk av vegg i Grimstadhallen er delvis gjennomført. Fullføres snarest. Protokoll signeres og kopi oversendes Sølvi.

Sak 5 – Økonomi og medlemmer

Morten har kontroll. Pr. dags dato følges familiemedlemsskap opp. Studenter og enkeltmedlemmer faktureres noe senere; studenter har fått frist for fremvisning av ID til 01. mars.

Sak 6 – Barne- og ungdomsklatring

Alt går som det skal

Sak 7 – Kursvirksomhet

Alt går som det skal

Sak 8 – Anlegg - Grimstadhallen og Birkenlund

Mista tilgang til lageret i Birkenlund, purrer på vaktmesteren - Tore ordner

Sak 9 – Ivareta medlemmene i GAKK

Sak 10 – Arendal klatresenter på NÅ Padel

Søknader skrives i et bankende kjøp. Tore har hovedansvaret og bruker mye tid og energi på å følge

opp søknader om støtte til etablering av anlegg. Har god magefølelse på noen, men vet ingenting sikkert før søknadene enten er innvilget eller avslått.

Avtale med leverandør av vegg signeres når vi har fått litt mer oversikt over den økonomiske situasjonen. En del av søknadene om støtte vurderes fortløpende, og vi håper å ha litt mer info snart.

Antar signering i slutten av februar - dette vurderes fortløpende.

Anders og Simen tar ansvar for sportslig utforming. Potensielt et ønske om en brattere vegg. Anders kontakter leverandør for info.

Sak 11 – Årsmøte 2025

Årsregnskapet for 2024 er ferdig og sendt revisorene; Astrid og Kjetil

Årsberetning - Tore starter, Morten tar økonomien, hallansvarlige skriver om Grimstadhallen og

Birkenlund, Renate skriver om kurs, Simón skriver om barnegruppa, Alexander om ungdomsgruppa.

mm.

Behandlingsaker:

Sak 1 – Innkomne saker til styret@klatringsor.no

- Ingen mottatt

Sak 2 – Innkomne saker via andre kanaler

- lurer på når Sørlandscuppen i Grimstad blir. Ønsker å få med flere når GAKK skal organisere.

Sak 3 – Bruk av excelark for oppmøte

Excelarket avsluttes pga lite bruk

Sak 4 – Årsmøte 2025

Kontingenten forblir uendret i 2026.

Barne- og ungdomsgruppene må holde et foreldremøte. Foreldrene må involveres tyngre i

klatringen. Dette gjelder også for Sørlandscuppen.

Ansvarsroller, kontaktinfo og årshjul:

- Ansvar og kontakt: <http://www.klatringsor.no/styret/>
- Årshjul: <https://aarshjulet.nif.no/arshjul?w=uca9516626>

Diverse formalia:

- Vippsnummer: 122576
- Bankkontonummer: 7307.05.41340
- Organisasjonsnummer: 991 304 835
- Postadresse: Grimstad Arendal Klatreklubb, Terje Løvås vei 10, 4879 Grimstad

Møte hevet kl. 20.00